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 Protokół nr 116/2017 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 21 września 2017r. 

 

 

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Zarządu – pan Andrzej Ochlak /lista obecności stanowi 

załącznik nr 1/.  

 

Do proponowanego porządku Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag.  Za przyjęciem 

porządku obrad głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz. Stanowi on załącznik nr 

2.  

 

Pierwszym punktem porządku posiedzenia było rozpatrzenie wniosku Wójta Gminy 

Grodziczno w sprawie dofinansowania remontu drogi Brzozie-Mroczno-Rynek na 

odcinku od skrzyżowania z drogą wewnętrzną (osiedlową) do skrzyżowania z drogą 

powiatową Nowe Miasto Lubawskie – Mroczno – Słup. 

/na posiedzenie wszedł pan Ryszard Kłosowski – dyrektor ZDP z/s w Kurzętniku/ 
 

Pan Kłosowski poinformował, że Wójt Gminy Grodziczno zwrócił się z wnioskiem w sprawie 

wykonania odnowy nawierzchni w Mrocznie na odcinku od skrzyżowania z drogą 

wewnętrzną (osiedlową) do skrzyżowania z drogą powiatową Nowe Miasto Lubawskie – 

Mroczno – Słup /długość wnioskowanego odcinka drogi - 350 m/. Wyjaśnił, że podjęta 

została uchwała Rady Gminy w sprawie pomocy finansowej dla powiatu na realizację zadania 

w wysokości 32 000 zł, drugą część środków w wysokości 32 000 zł musiałby dołożyć 

powiat. Pan Kłosowski stwierdził, że jeżeli powiat posiada środki na dofinansowanie zadania 

to należałoby wykonać powyższą inwestycję.  

Pan Starosta zapytał panią Skarbnik, czy powiat posiada środki w w/w wysokości. 

Pani Skarbnik odpowiedziała, że zbieramy środki na remont szpitala. Dodała, że zebrane 

zostały materiały planistyczne do budżetu na przyszły rok. 

Pan Starosta dodał, że dopiero po rozstrzygnięciu przetargu na remont szpitala będzie można 

określić jaka będzie wartość realizacji inwestycji. 

Pan Kłosowski dodał, że gminy w najbliższym czasie będą składały wnioski o realizację 

wspólnych inwestycji drogowych.  

Pani Grzywacz zapytała, kiedy została podjęta uchwała Rady Gminy w sprawie 

dofinansowania w/w zadania oraz czy zostało podpisane porozumienie z powiatem w tej 

kwestii. 

Pan Kłosowski odpowiedział, że wpłynęła uchwała Rady Gminy Grodziczno o 

zabezpieczeniu środków w budżecie gminy.  

Pan Starosta dodał, że porozumienie może być podpisane dopiero kiedy środki na realizację 

zadania zostaną wpisane w budżet powiatu.   

Ponadto pan Kłosowski poinformował, że jeżeli środki nie zostaną zabezpieczone w budżecie 

powiatu na wrześniowej sesji to nie ma możliwości wykonania inwestycji w tym roku.  

Pani Wicestarosta poinformowała, że Gmina Grodziczno złożyła już drugi wniosek na 

realizację kolejnych inwestycji drogowych. Dodała, że odcinki drogi przed mostem na rzece 

Wel oraz za mostem na rzece Wel jak również od Bałwanki w kierunku Grodziczna są w 

złym stanie. Stwierdziła, że należałoby rozważyć czy nie wykonać w pierwszej kolejności 
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remontu w/w odcinków. Natomiast jeżeli tak jak powiedział pan Kłosowski droga Brzozie – 

Mroczno - Rynek będzie wpisana w plan rozwoju na następne lata to należałoby wykonać 

całą w/w drogę.  

Pan Kłosowski dodał, że łącznie odcinki przed i za mostem na rzece Wel mają długość        

550 m. 

Pan Starosta stwierdził, że w uchwale Rady Gminy Grodziczno jest wpisany konkretny 

odcinek tj. od skrzyżowania z drogą wewnętrzną (osiedlową) do skrzyżowania z drogą 

powiatową Nowe Miasto Lubawskie – Mroczno – Słup. 

Pani Grzywacz stwierdziła, że powiat został postawiony przed faktem dokonanym. 

Pan Kłosowski wyjaśnił, że najpierw Gmina wystąpiła do powiatu z pismem w sprawie 

pomocy finansowej, na które została udzielona odpowiedź, że muszą podjąć stosowną 

uchwałę w tej kwestii. W związku z powyższym Rada Gminy Grodziczno podjęła uchwałę. 

Pani Wicestarosta zapytała pana Kłosowskiego, czy w planie finansowym na przyszły rok 

uwzględnił odcinek na drodze Mroczenko – Montowo. 

Pan Kłosowski odpowiedział, że nie. Dodał, że w planie robót uwzględnił tylko niezbędne 

odcinki dróg. 

 

Zarząd rozpatrzył wniosek pozytywnie. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska,                 

B. Grzywacz. 

Wniosek stanowi załącznik nr 3. 

/pan R. Kłosowski opuścił posiedzenie Zarządu/  

 

Drugim punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu 

w sprawie przyjęcia zmian do planu finansowego zadań powiatu realizowanego ze 

środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w roku 2017. 

/na posiedzenie weszła pani Urszula Łydzińska – dyrektor PCPR/ 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pani Łydzińska poinformowała, że PFRON dokonał ponownego podziału środków dla 

powiatu nowomiejskiego, zmniejszono środki o kwotę 7 200 zł. Ponadto wyjaśniła, że 

dokonane zostały również przesunięcia pomiędzy poszczególnymi zdaniami. Pani Łydzińska 

omówiła zmiany w planie finansowym zadań realizowanych ze środków PFRON w 2017r. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz.  

 

/pani U. Łydzińska opuściła posiedzenie Zarządu/ 

 

Trzecim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie uzgodnienia projektu  miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego  w 

miejscowości Skarlin, gmina Nowe Miasto Lubawskie. 

/na posiedzenie wszedł pan Andrzej Samsel – naczelnik Wydziału Architektury i 

Budownictwa/ 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pan Samsel poinformował, że projektowane przeznaczenie to zabudowa mieszkaniowa 

jednorodzinna, droga wewnętrzna. Dodał, że w wyniku analizy dokumentacji po zasięgnięciu 

opinii Wydziału Środowiska i Rolnictwa nie składa uwag do uchwały w przedmiotowej 

sprawie. 
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Opinia Wydziału Architektury i Budownictwa stanowi załącznik nr 4. 

Opinia Wydziału Środowiska i Rolnictwa stanowi załącznik nr 5. 

Wniosek Gminy Nowe Miasto Lubawskie stanowi załącznik nr 6. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz.  

 

Czwartym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie uzgodnienia projektu  miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w 

miejscowości Pacółtowo, gmina Nowe Miasto Lubawskie. 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pan Samsel poinformował, że projektowane przeznaczenie to zabudowa mieszkaniowa 

jednorodzinna. Dodał, że w wyniku analizy dokumentacji po zasięgnięciu opinii Wydziału 

Środowiska i Rolnictwa nie składa uwag do uchwały w przedmiotowej sprawie. 

 

Opinia Wydziału Architektury i Budownictwa stanowi załącznik nr 7. 

Opinia Wydziału Środowiska i Rolnictwa stanowi załącznik nr 8. 

Wniosek Gminy Nowe Miasto Lubawskie stanowi załącznik nr 9. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz.  

 

Piątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie uzgodnienia projektu  miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego  w 

miejscowości Gryźliny, gmina Nowe Miasto Lubawskie. 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pan Samsel poinformował, że projektowane przeznaczenie to zabudowa mieszkaniowa 

jednorodzinna, droga wewnętrzna. Dodał, że w wyniku analizy dokumentacji po zasięgnięciu 

opinii Wydziału Środowiska i Rolnictwa nie składa uwag do uchwały w przedmiotowej 

sprawie. 

 

Opinia Wydziału Architektury i Budownictwa stanowi załącznik nr 10. 

Opinia Wydziału Środowiska i Rolnictwa stanowi załącznik nr 11. 

Wniosek Gminy Nowe Miasto Lubawskie stanowi załącznik nr 12. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz.  

 

Szóstym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie uzgodnienia projektu  miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego  w 

miejscowości Radomno, gmina Nowe Miasto Lubawskie. 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pan Samsel poinformował, że projektowane przeznaczenie to zabudowa mieszkaniowa 

jednorodzinna, droga wewnętrzna. Dodał, że w wyniku analizy dokumentacji po zasięgnięciu 

opinii Wydziału Środowiska i Rolnictwa nie składa uwag do uchwały w przedmiotowej 

sprawie. 

 

Opinia Wydziału Architektury i Budownictwa stanowi załącznik nr 13. 

Opinia Wydziału Środowiska i Rolnictwa stanowi załącznik nr 14. 

Wniosek Gminy Nowe Miasto Lubawskie stanowi załącznik nr 15. 
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Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz.  

 

/pan A. Samsel opuścił posiedzenie Zarządu/ 

 

Siódmym punktem porządku posiedzenia było zawiadomienie i przedłożenie do 

zaopiniowania związkom zawodowym projektu uchwały Zarządu Powiatu w Nowym 

Mieście Lubawskim w sprawie zmiany uchwały nr 98/474/2017 Zarządu Powiatu w 

Nowym Mieście Lubawskim   z dnia 16 marca 2017 roku w sprawie przyjęcia planu 

dofinasowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli na rok 2017 oraz ustalenia 

maksymalnych kwot dofinasowania opłat za kształcenie zmienionej uchwałą 

110/553/2017 Zarządu Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim z dnia 28 czerwca 2017 

roku w sprawie zmiany uchwały 98/474/2017 Zarządu Powiatu w Nowym Mieście 

Lubawskim w sprawie przyjęcia planu dofinasowania form doskonalenia zawodowego 

nauczycieli na rok 2017 oraz ustalenia maksymalnych kwot dofinasowania opłat za 

kształcenie. 

/na posiedzenie weszła pani Barbara Orłowska – naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury i 

Promocji oraz pan Mirosław Wodara/ 
 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały z pominięciem podstawy prawnej. 

Pani Orłowska poinformowała, że Poradnia Psychologiczno-Pedagogiczna w ramach swoich 

środków chce dokonać zmiany w budżecie i zwiększyć środki na plan doskonalenia 

zawodowego nauczycieli o kwotę 1000 zł. Wyjaśniła, że powyższa uchwała zostanie 

skierowana do zaopiniowania do związków zawodowych.  

 

Wniosek pani I. Krajewskiej – dyrektor PCRE stanowi załącznik nr 16. 

Za zawiadomieniem i przedłożeniem do zaopiniowania w/w projektu uchwały związkom 

zawodowym głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz.  

 

Ósmym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z informacją o 

dofinasowaniu kosztów dojazdu uczniów. 

Pani Orłowska omówiła informację, która stanowi załącznik nr 17. 

 

/pani B. Orłowska opuściła posiedzenie Zarządu/ 

 

Dziewiątym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 

Powiatu w sprawie udzielenia Powiatowi Tucholskiemu pomocy finansowej w formie 

dotacji celowej. 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. Poinformował, że był z panią Urszulą Łydzińską – 

dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Starostwie Powiatowym w Tucholi. 

Dodał, że odbył się również objazd terenu powiatu tucholskiego. Poinformował, że 

zniszczenia są bardzo duże. Nadmienił, że pomocą zostaną  objęte dwie rodziny zastępcze, 

które ucierpiały w wyniku działania żywiołu w sierpniu 2017r. 

Pani Grzywacz zapytała czy gminy z terenu powiatu nowomiejskiego również udzieliły 

pomocy finansowej. 

Pani Skarbnik odpowiedziała, że nie ma wiedzy na ten temat. 
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Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz.  

 

Dziesiątym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 

Powiatu w sprawie zmiany uchwały nr XXVII/199/2016 z dnia 15 grudnia 2016r. w 

sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Nowomiejskiego na lata 

2017 – 2034. 

 

Pani Skarbnik szczegółowo omówiła zmiany w WPF i w budżecie powiatu na rok 2017. 

Pani Grzywacz zapytała, czy zostanie wykonana droga dojazdowa przy budynku szpitala. 

Pan Starosta odpowiedział, że droga o której mówi pani Grzywacz zostanie wykonana. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz.  

 

Jedenastym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 

Powiatu w sprawie zmiany w planie dochodów i wydatków w uchwale nr 

XXVII/200/2016 z dnia 15 grudnia 2016r. w sprawie uchwalenia budżetu powiatu 

nowomiejskiego na 2017r. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz.  

 

Dwunastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z uchwałą Nr RIO.IV-

0120-246/17 z dnia 01.09.2017r. w sprawie wydania opinii o przedłożonej przez Zarząd 

Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim informacji o przebiegu wykonania budżetu 

Powiatu Nowe Miasto Lubawskie za pierwsze półrocze 2017r. oraz kształtowaniu się 

wieloletniej prognozy finansowej. 

Pani Skarbnik poinformowała, że opinia RIO jest pozytywna. 

 

Uchwała Nr RIO.IV-0120-246/17 stanowi załącznik nr 18. 

 

Ostatni punkt stanowiły sprawy różne. 

 

Pani Skarbnik poinformowała, że wpłynęło pismo Wójta Gminy Kurzętnik, stanowiące 

załącznik nr 19, informujące iż gmina nie będzie realizowała zadania inwestycyjnego pn. 

„Przebudowa ulic Szkolnej, Okólnej oraz drogi działka nr 9/47 w miejscowości Marzęcice”. 

W związku ze zmianą planów inwestycyjnych Gmina Kurzętnik wypowiedziała umowę 

partnerską zawartą z powiatem dotyczącą współfinansowania w/w inwestycji. 

Ponadto pani Sekretarz poinformowała, że punkt nieodpłatnej pomocy prawnej z Bielic został 

przeniesiony do Gminnego Ośrodka Kultury w Biskupcu.  

Starosta podziękował za udział w posiedzeniu i zamknął obrady. 

                                                                                                     Przewodniczący Zarządu 

                                                                                                           Andrzej Ochlak 

Protokół sporządziła                                                                         

Ewelina Kubacka                                             


